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Sted Ferista frilu�sbarnehage

Deltakere Stine Marie Karlsen, mor Eira og Ailo, Stoere Belnie, Maria Theresa
Hansen, mor Levi Jerv og leder SU, Jonas Jervell Indregard, far Lyngve
Rødrev, John Asle Boine Somby, baseleder Belnie, Tone Skjæret, fagleder
og Hilde Katrine Nordskag, enhetsleder

Referent Hilde K Nordskag

Møteinnkaller Hilde K Nordskag

Sak 1

Opptak av barn og sammensetning av grupper.
På Ferista har vi en samisk base Belnie, en storbarnsbase og en småbarnsbase. Vi er mye sammen i
starten på dagen og på slutten. Barna blir godt kjent med alle voksne og barn på basen sin. Belnie
skjermer seg en god del da vi ønsker at det samiske språket skal være det rådende språket på
basen.
Når vi er i skogen er som oftest vi i mindre grupper. Opptaket i år er utfordrende da vi har mange
skolestartere på ei storbarnsgruppe spesielt. I en annen har vi kun to. Slik vil det være fra tid til
annen. Vi har jobbet med at alle barna fra små barn skal få starte opp med kjente barn og voksne
på gruppa si. Se eget vedlegg for den fulle oversikten og personal

Sak 2

Personalplan og sammensetning. Se eget vedlegg

Sak 3

Årsplanarbeid. Vi fikk to ønsker fra FAU gjennom SU denne våren om å styrke frilufts drifta vår
ytterligere fremover og større fokus på samisk språk og kultur i ordinær barnehagedrift. Det
samme ønske har personalgruppa, så dette ønske tar vi med oss inn i vårt arbeid. Vi innser at etter
en pandemi, utskifting av personell og et høyt sykefravær vinteren 23 må ta tilbake og utvikle våre
satsningsområder igjen.å løfte frilufts drifta høyt opp igjen på Ferista. Arbeidet startet i januar,
fortsetter nå juni og vi har lagt planer for høsten som dere vil kjenne igjen i årsplanen vår på
høstens foreldremøte.
Vi jobber med å implementere Trondheimsløftet og vår nye enhetsavtale som skal være førende
for de neste 4 årene. Avtalen er dynamisk og vi skal være i dialog med SU om prioriteringer videre.

Vår samiske barnehagebase Belnie og Ferista friluftsbarnehage har utfordret Trondheim kommune

https://drive.google.com/open?id=1d7oDMm91ihzm2gGFK-HR6R0l67cTpTEJufWxREz8l7E
https://sites.google.com/trondheim.kommune.no/kommuneplanen/samfunnsdelen


på hva de ønsker med samisk barnehage fremover. Vi jobber med å få avklart en fordeling av
plasser og ønsker å få satt opp et eksternt bygg neste barnehageår. Vi vil informere mer om dette
på høstens foreldremøter.

Sak 4

Vi vedtok feriestenging til neste år, uke 28, 29 og 30. Viktig at foreldre setter inn dette i kalenderen.

Sak 5

Sommerfesten ble en fantastisk fin ettermiddag i ordentlig trøndervær. Tusen takk til FAU for et
nydelig godt organisert opplegg.
Vi vil ha dugnad til høsten i år for å minske trykket på foreldrene og oppmæte til våren. Vi tenker
også at det kan være fint å bli kjent gjennom uformelle møter organisert av barnehagen.

Høstens foreldremøter vil foregå både i storgrupper og basevis. Dette vil dere få innkalling til etter
sommeren.


